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PROTOKÓŁ NR XX/2016 

Z SESJI RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE  

9 czerwca 2016 roku 
(sala konferencyjna Rady i Zarządu Dzielnicy X ul. Inicjatywy Lokalnej 5) 

godz. 19:10–19:55 

 
Ad. 1 Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

Pan Przewodniczący Maciej Nazimek o godzinie 19:10 stwierdził quorum i otworzył obrady 

XX sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. Na sali obrad obecnych było 16 członków Rady.  

Nieobecni: Pan Przemysław Brożek, Pan Andrzej Drąg i Pan Marcin Szewczyk. 

Spóźniły się 2 osoby. 

Goście: Doktorantka Uniwersytetu Pedagogicznego oraz Mieszkanka osiedla Swoszowice. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad XX sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący na wstępie oddał głos Doktorantce reprezentującej Uniwersytet 

Pedagogiczny.  

 

Pani Doktorantka poinformowała obecnych, iż  prowadzi badania na temat Dzielnic Krakowa 

na potrzeby swojej rozprawy doktorskiej, jednocześnie prosząc o wypełnienie podczas 

trwania sesji ankiet zaznaczając, iż są one anonimowe. 

 

Następnie Pan Przewodniczący zgodnie z zapisami Statutu Dzielnicy X poddał pod 

głosowanie wniosek do Rady o odstąpienie od terminu 8 dni na przedłożenie 

Przewodniczącemu poniższego projektu uchwały. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 177 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2016. 

 

Głosowanie: 14-głosów za, 1-głos przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba nie 

wzięła udziału w głosowaniu. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Pan Józef Jałocha zapytał się, gdzie znajduje się druk w materiałach, względem którego 

głosowany był ww. wniosek. 

 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, iż jest to druk nr 177. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt porządku obrad 

z uwzględnieniem przyjętego wniosku. 

 

Głosowanie: 16-głosów za (jednogłośnie). 

Porządek obrad został przyjęty w następującym kształcie: 
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Porządek obrad 

XX sesji   

Rady Dzielnicy X Swoszowice 

9.06.2016 r. 

 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

2. Przedstawienie  porządku obrad XX sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

3. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

4. Projekty uchwał Rady. 

Druk nr 173 

w sprawie budowy kanalizacji sanitarnej w ulicy Żelazowskiego bocznej. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 174 

w sprawie budowy kanalizacji sanitarnej w ulicy Schönborna. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 175 

w sprawie budowy kanalizacji sanitarnej w ulicy Gombrowicza. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 176 

w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic” 

w 2016 roku. 

/projekt Zarządu/ 

Druk nr 177 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2016. 

/projekt Grupy Radnych/ 

5. Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

6. Oświadczenia i komunikaty.         

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z XIX sesji Rady 

Dzielnicy X Swoszowice. 

 

Nikt się nie zgłosił.  

 

Wobec braku uwag protokół z XIX sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice został przyjęty. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 4 Projekty uchwał Rady. 
Pierwszy projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 173 

w sprawie budowy kanalizacji sanitarnej w ulicy Żelazowskiego bocznej. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Bogumiłowi Bani. 

 

Pan Bogumił Bania przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  
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Pan Dominik Galas wyraził wątpliwości związane z formą przygotowanej uchwały, jak 

i uchwał następnych. 

 

Pan Przewodniczący wobec braku dalszych chętnych do wypowiedzi poddał niniejszy projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 13-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-głosy wstrzymujące się.  

Uchwała nr XX/170/2016 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 174 

w sprawie budowy kanalizacji sanitarnej w ulicy Schönborna. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Bogumiłowi Bani. 

 

Pan Bogumił Bania przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 13-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się.  

Uchwała nr XX/171/2016 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 175 

w sprawie budowy kanalizacji sanitarnej w ulicy Gombrowicza. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Bogumiłowi Bani. 

 

Pan Bogumił Bania przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 14-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się.  

Uchwała nr XX/172/2016 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Zarząd. 

Druk nr 176 

w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic” 

w 2016 roku. 

Pan Przewodniczący przeczytał niniejszy projekt uchwały i otworzył dyskusję. Wobec braku 

chętnych do udziału w dyskusji poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15-głosów za (jednogłośnie).  

Uchwała nr XX/173/2016 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 177 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2016. 
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Pan Przewodniczący oddał głos Panu Bogumiłowi Bani i poinformował, iż do niniejszego 

projektu uchwały wpłynęła poprawka. 

 

Pan Bogumił Bania przeczytał niniejszy projekt uchwały oraz poprawkę swojego autorstwa. 

Następnie uzasadnił przygotowanie niniejszego projektu uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

ww. poprawkę pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15-głosów za (jednogłośnie).  

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: 15-głosów za (jednogłośnie).  

Uchwała nr XX/174/2016 została podjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 5 Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

Mieszkanka osiedla Swoszowice poruszyła kwestię podziału środków pomiędzy osiedlowymi 

klubami kultury, a bibliotekami na terenie Dzielnicy X. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Andrzej Jończyk, Pani Jadwiga Szarek. 

 

Podczas dyskusji podkreślono, iż sytuacja budżetowa jest trudna, zaznaczając jednocześnie, iż 

biblioteka w Swoszowicach dostawała większe środki w latach wcześniejszych. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 6 Oświadczenia i komunikaty. 

Pani Jadwiga Szarek zaprosiła radnych na galę związaną z książką napisaną przez dzieci 

podczas warsztatów literacko-ilustracyjnych pod okiem poetów. 

 

Pan Waldemar Domański poinformował, iż została zainicjowana kolejna akcja pogromców 

bazgrołów, której hasłem przewodnim będzie zdanie – „kochasz swój kraj to po nim nie 

bazgraj”, która docelowo skierowana zostanie do środowisk kibicowskich.  

 

Pan Adam Rymont poruszył kwestię budowy osiedla mieszkaniowego przy zabytkowym 

obiekcie Fort Borek. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

Pan Tadeusz Murzyn, Pan Bogumił Bania, Pan Tadeusz Murzyn, Pan Bogumił Bania. 

 

Podczas dyskusji wyjaśniono, iż inwestor tydzień przed uprawomocnieniem miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dostał pozwolenie na budowę i pomimo, iż w mpzp  

teren ten oznaczony jest jako zielony, zabudowania będą mogły powstać. Następnie 

podkreślono, iż jeżeli nie obowiązuje mpzp to każdy może starać się o decyzję wz oraz 

pozwolenie na budowę i jest to zgodne z przepisami prawa. 
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Pani Angelika Kuczaj przypomniała o terminie głosowania na zadania w ramach Budżetu 

Obywatelskiego podkreślając, iż w wyniku ubiegłorocznego głosowania biblioteka 

w Swoszowicach otrzymała znaczną ilość środków.  

 

Następnie Pani Angelika Kuczaj poruszyła kwestię wcześniejszego opuszczania obrad po 

podpisaniu listy obecności przez niektórych radnych zaznaczając, iż za uczestnictwo w sesji 

przysługuje dieta. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

Pan Przewodniczący, Pan Adam Rymont, Pan Andrzej Balicki, Pan Przewodniczący, 

Mieszkanka osiedla Swoszowice, Pan Waldemar Domański, Pani Angelika Kuczaj, Pan 

Waldemar Domański, Pan Bogumił Bania, Pan Waldemar Domański, Pan Przewodniczący. 

 

Podczas dyskusji poruszono również kwestie związane z brakiem dofinansowania przez Radę 

Dzielnicy X wieczorku poetyckiego w poprzedniej kadencji oraz z wypowiedziami 

mieszkańców podczas sesji. 

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący zakończył sesję słowami „Zamykam XX sesję 

Rady Dzielnicy X Swoszowice” zwołaną na 9 czerwca 2016 r. na godz. 19.00. 

 

Koniec sesji godzina 19:55.  

 

Protokolant:                                                                 Prowadzący obrady: 

Adam Kan                Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy X Swoszowice 

 

      Maciej Nazimek 

 

 

 


